
From: 
Sent: Sunday, February 23, 2025 11:35:57 AM 
To: Burgemeester Marian Witte 
Cc: gemeente Geertruidenberg 
Subject: Vraag overweging onafhankelijk akoestisch onderzoek 
Attachments: Verzoek overweg ing_113500.docx 

Beste Burgemeester, wethouders en leden van de raad.\-

 

Bijgaand zend ik u een verzoek om overweging aangaande het akoestisch onderzoek converterstation in het Amergebied.\- 

Mijn bevindingen en onderbouwing vind u in de bijlage bij deze e-mail. 

Met vriendelijke groet\—

 

Bezorgde inwoner Geertruidenberg-West 



/ 



23 Februari 2025 

College en gemeenteraad van Geertruidenberg 

Vrijheidsstraat 2 

4941 DX Raamsdonksveer 

Geachte College en leden van de raad, 

Al geruime tijd volg ik de ontwikkelingen in het 

Amergbied aangaande de aanlanding Nederwiek 3 en 

alles wat daar bij komt kijken. 

Naast het converterstation komen er nog veel meer zaken 

op ons af zoals : 

-elektrolyzer 

-vele 380 KV hoogspanningsmasten bovengronds nu 

minister Sophie Hermans bepaalt heeft dat deze niet 

opgenomen worden in de DRC. 

-waterstofcentrale 

-col afvang / opslag en hergebruik 

-warmtenet voorzieningen 

-batterijpark 

-e-boilers waarvoor inmiddels vergunning is verleend aan 

EnNatuurlijk 

-toekomstige plannen die nu nog niet bekend zijn. 



Datu m 

Het plaatje ziet er over tientallen jaren dan ongeveer zo 

uit: 

Geertruidenberg, Energiestad aan de 
Blesbnseh 

Gn n.,ei rnra 

S'eeP en zoom met neen e0n0,n 

Op 30 Januari bij de raad luistert was dhr. Van Baaien 

aanwezig uit naam van Tennet. 

Op de vraag van mevr. Weterings of er al iets bekend is 

van geluid of trillingen reageerde dhr. Van Baaien dat er 

nog niets bekend is. 

Dit is tot 2 keer toe herhaald tijdens deze raad. 

Echter is er op 21 November 2024 een onderzoek gedaan 

naar het geluid door Arcadis. Dit is vastgelegd in het 

document : VKA Net op zee Nederwiek 3 definitief van 7 

Januari 2025 in bijlage 1 Memo 

geluidconverterstationlocaties Nederwiek 3. 

Ik heb Arcadis om die reden verder onder een 

vergrootglas gelegd en ben tot de volgende conclusie 

gekomen : 
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Datu m 

Arcadis is naast een bureau dat rapporten schrijft ook een 

bedrijf wat aan projectontwikkeling doet. 

Tennet heeft contracten met Arcadis van meerdere 

miljoenen voor de ontwikkeling van de converterstations. 

Een akoestisch onderzoek uitgevoerd door Arcadis is dus 

in mijn ogen allerminst onafhankelijk te noemen en heb 

hier dus grote vraagtekens bij. De belangen van zowel 

Tennet als Arcadis en het ministerie van klimaat en 

groene groei alsook het ministerie van economische 

zaken(1 00 % aandeelhouder van Tennet) zijn zeer groot te 

noemen in deze en ik zet daarom vraagtekens bij de 

onafhankelijkheid in positie. 

Met deze informatie zou ik pleiten voor een 

onafhankelijke partij, door de gemeente aangewezen, om 

dit rapport te toetsen of een nieuw akoestisch rapport uit 

te laten voeren waarbij er 0 belangen zijn door een 

onafhankelijke partij die geen banden heeft met Tennet of 

Arcadis in deze. 

Daarom mijn verzoek tot overweging op basis van 

bovengenoemde en mijn vraag of u dit mee wil nemen in 

een volgende raad. 

Met vriendelijke groet 

Zeer bezorgde inwoner Geertruidenberg-West 
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